



HSBC EveryMile Credit Card

Enjoy every HK\$2 spent = 1 mile¹ for the below Designated Everyday Spend Merchants²:



Local Transportation³

Public Transport



Taxi Services*

Driving-related⁴



Esso

PetroChina

Sinopec

Shell

Carparks or Parking spaces*

Road Tunnel Toll Plaza*



Café and Light Meals³



% Arabica

APT. Coffee

BASAO Tea

Blue Bottle Coffee

Chun Shui Tang

Cupping Room Coffee Roasters

Dazzling Café

FLIPPER's

Green Common

HABITÜ



INN – I'm Not Nothing

Lady M

Mother Pearl

NINETYs

NOC

Pacific Coffee

Pret A Manger

sensory ZERO

Starbucks Coffee

Tea WG Salon & Boutique

Urban Coffee Roaster



Online Entertainment Platform



Disney+

Google Play™

Netflix

Nintendo

PlayStation

Spotify

YouTube

Terms and conditions apply. [Click here](#) to view the terms and conditions.



To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Notes:

1. EveryMile Cardholders can earn 2.5% RewardCash rebate for the Designated Everyday Spend Merchants, and a preferential rate of 1 RewardCash to 20 miles when converting RewardCash to miles or points of frequent flyer or hotel loyalty programmes. Considering both privileges, cardholders can enjoy the mile earn rate of every HK\$2 spent = 1 mile.
2. Designated Everyday Spend Merchants are defined according to the merchant names (except for those marked with*), spending categories, merchant codes and transaction types as defined by VISA International or merchant's acquiring bank. Only transactions supported by official payment records and made at Designated Everyday Spend Merchants are considered as eligible transactions for the reward. Transactions made at designated merchants via e-wallets are not eligible transactions for the reward. We may add, amend or remove any Designated Everyday Spend Merchants at any time without prior notice.
3. Only transactions made within Hong Kong SAR are considered as eligible transactions for the reward.
4. Transactions (including purchase and/or reload) of fuel cards and Autotoll are not considered as eligible transactions for the reward.
5. Only applicable to transactions made for paying MTR fares through tapping at gates. Excluding Airport Express stations, Light Rail and MTR Bus. Transactions made at the Customer Service Centres in MTR stations or via MTR Mobile for purchasing Multi Rides Tickets or any other product are not eligible transactions for the reward.

App Store is a service mark of Apple Inc. Google play™ is a trademark of Google Inc.

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited



滙豐EveryMile信用卡

於以下指定日常消費商戶¹可享**每港幣2元簽賬 = 1里²**：



本地交通出行³

公共交通工具



的士服務*

駕駛相關消費⁴



埃索

中國石油

中石化

蜆殼

停車場及泊車位*

行車隧道收費站*



咖啡店及輕便美食³



% Arabica

APT. Coffee

BASAO Tea

Blue Bottle Coffee

春水堂

Cupping Room Coffee Roasters

Dazzling Café

FLIPPER's

Green Common

Café Habitu



INN – I'm Not Nothing

Lady M

圓貝

NINETYs

NOC

太平洋咖啡

Pret A Manger

sensory ZERO

星巴克咖啡

Tea WG Salon & Boutique

Urban Coffee Roaster



網上娛樂平台



Disney+

Google Play™

Netflix

Nintendo

PlayStation

Spotify

YouTube

優惠受條款及細則約束。請按此參閱相關條款及細則。



借定唔借？還得到先好借！

備註：

1. 指定商戶乃根據VISA國際組織或個別商戶之收單銀行的商戶名稱（特別備註的“*”商戶除外）、簽賬類別、商戶編號或交易類別而釐定。合資格簽賬須於指定商戶進行及附有正式交易紀錄。於指定商戶以電子錢包所作的交易并非是次優惠之合資格交易。本行有權隨時更改指定商戶名單而無須另行通知。
2. EveryMile信用卡持卡人於指定商戶簽賬可賺取2.5%「獎賞錢」回贈及專享優惠兌換率（以\$1「獎賞錢」=20里／積分兌換飛行常客或酒店獎勵計劃之里數及積分），相等於每港幣2元簽賬 = 1里。
3. 有關簽賬須於香港特別行政區進行，方可是為是次優惠之合資格簽賬。
4. 所有油卡及快易通之交易（包括任何購買及／或充值之交易）均不屬於是次優惠之合資格簽賬。
5. 只適用於拍卡出入關繳付港鐵車費的交易。不適用於機場快綫車站、輕鐵及港鐵巴士。於港鐵站客務中心或經MTR Mobile以信用卡支付購買多程車票或其他產品並非此優惠之合資格交易。

App Store為Apple Inc.之服務商標。Google Play™為Google Inc.之商標。

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited